
PROTOKÓŁ Nr XII/2015

z XII Sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, 

która odbyła się w dniu 28 października 2015 r. od godziny 1400 do 1650 w sali nr 9 Urzędu

Miejskiego w Wyrzysku

Obecni:

Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku, lista obecności stanowiąca załącznik nr 1,

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska,    

Grażyna Urbanek – Skarbnik Gminy,

Wiesława Krasocka – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk,

Alina Chełkowska– Radca Prawny,

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

Daria Stranz – Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami, Rolnictwa i Leśnictwa,

Teresa Mikołajczak – Główna Księgowa,

Anna Kubich – inspektor ds. ochrony środowiska,

Jacek Kornacki – Główny specjalista ds. ochrony środowiska i zamówień publicznych,

Wiesław Nowicki – Kierownik Biura ds. IriGK,

Dariusz Wachowiacz - inspektor ds. ABI i kontroli zarządczej,

Marcin Radeberg-Skorzysko – Kierownik Biura ds. zagospodarowania przestrzennego,

Adam Smełsz – inspektor ds. informatyki,

Mateusz Murach – podinspektor ds. promocji i rozwoju gminy,

Sławomir Mikołajczak – Komendant Straży Miejskiej w Wyrzysku.

Kierownicy jednostek i zakładów budżetowych:

Beata Borowczak – Kierownik OSiR-u,

Hanna Łapacz – Kierownik MGOPS,

Magdalena Smełsz – Kierownik Biblioteki w Wyrzysku

Andrzej Chałabiś – Kierownik SAM.

Inni goście:

Franciszek Tamas – Starosta Pilski,
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Almuetaz Bellah Nasrullach – Prezes Szpitala Powiatowego w Wyrzysku,

Marcin Porzucek – Członek zarządu Województwa Wielkopolskiego,

Iwona Schulz – Radna Rady powiatu w Pile,

Stanisław Wełniak – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Pile,

Leszek Przybylski – Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Wyrzysku,

prasa,

Sołtysi - lista obecności stanowiąca załącznik nr 2,

Przewodniczący Zarządu Osiedli  w Wyrzysku – lista obecności stanowiąca załącznik nr 3.  

Porządek sesji:

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Wybór sekretarza obrad.

4. Przedstawienie porządku sesji.

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

6. Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym,  w  tym

z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

7. Wystąpienia radnych Rady Powiatu w Pile oraz innych gości. 

8. Wybór  ławników  do  Sądu  Rejonowego  w Chodzieży  i  Sądu  Okręgowego  w  Poznaniu

Ośrodek Zamiejscowy w Pile:

1) przedstawienie opinii o kandydatach na ławników przez przewodniczącego zespołu

    opiniującego,

2) wybór komisji skrutacyjnej,

3) przeprowadzenie tajnych wyborów,

4) uchwała w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Chodzieży i Sądu    

    Okręgowego w Poznaniu Ośrodek Zamiejscowy w Pile.

9. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2015 r.,

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy

Wyrzysk na lata 2015-2023,

3)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok,

4) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,
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5) wprowadzenia opłaty od posiadania psów, ustalenia wysokości i sposobu jej poboru,

6) opłaty targowej,

7) obniżenia ceny skupu żyta dla wymiaru podatku rolnego w 2016 r.,

8) ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych,

9) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia zakładu budżetowego,

10)  ustalenia  stawek  dotacji  przedmiotowych  dla  zakładu  budżetowego  Samorządowej

Administracji Mieszkaniowej w Wyrzysku,

11) wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Wyrzysk w Stowarzyszeniu Lokalna

Grupa Rybacka ,,7 Ryb” w okresie programowania 2014-2020,

12) rozpatrzenia skargi Pana Z.M. na działania Burmistrza Wyrzyska,

13) rozpatrzenia skargi Pana A.S. na działania Burmistrza Wyrzyska.

10. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Radnych o działaniach podejmowanych w

okresie międzysesyjnym.

11. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych w okresie międzysesyjnym interpelacjach

oraz odpowiedziach na te interpelacje.

12. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

13. Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządów Osiedli.                                               

14. Wolne głosy i wnioski.

15. Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych za rok 2014:

1) informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach przez: skarbnika gminy,  sekretarza,

kierowników  jednostek  organizacyjnych  gminy,  osoby  zarządzające  gminnymi  osobami

prawnymi oraz osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu burmistrza,  

2) informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wyrzysku dot. oświadczeń majątkowych

radnych,

3)  informacja  Wojewody  Wielkopolskiego  dot.  złożonych  oświadczeń  przez  Burmistrza

i Przewodniczącego Rady,

4)  informacja  Naczelnika  Urzędu  Skarbowego  w  Pile  i  Złotowie  dot.  oświadczeń

majątkowych za 2014 rok złożonych Burmistrzowi oraz Przewodniczącemu Rady –  część

niejawna sesji zgodnie z § 28 Statutu Gminy Wyrzysk, w związku z art. 294 § 4 ustawy

z dnia 29 sierpnia 1997 r. - Ordynacja podatkowa (Dz.U. z 2015 r., poz. 613). 

16. Zakończenie obrad.

Przebieg obrad:
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Ad. 1 Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej  w Wyrzysku –

Pan  Stefan  Rymer.  Przewodniczący rady bardzo  serdecznie  przywitał  zaproszonych  gości  oraz

poinformował, że Pan Starosta Pilski spóźni się na posiedzenie rady z tego względu, że uczestniczy

w posiedzeniu rady innej z gmin Powiatu Pilskiego. 

Następnie  Przewodniczący  rady  zgłosił  zmianę  do  porządku  obrad  polegającą  na  zdjęciu

z  głównego  punktu  9  podpunktu  5  czyli  projektu  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  opłaty

od posiadania psów, ustalenia wysokości  i  sposobu jej  poboru oraz podpunktu 7 czyli  projektu

uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta dla wymiaru podatku rolnego w 2016 r. 

Ad. 2 Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  w  chwili  otwarcia  w  obradach  uczestniczyło  14

radnych, tj. 93,3% ustawowego składu organu. 

Nieobecna, radna Pani Ewa Michałek.

Ad. 3 Obowiązki sekretarza obrad zgodnie z zasadą wg kolejności alfabetycznej objął radny, Pan

Zbigniew Piotrowski.

Ad. 4 Przedstawienie porządku sesji.

Przewodniczący  Rady  przedstawił  poszczególne  punkty  porządku  obrad  wraz  ze  zgłoszonymi

autopoprawkami, a następnie zapytał, czy do przesłanego porządku obrad są uwagi bądź propozycje

zmian?

Nie zgłoszono propozycji zmian do porządku obrad. 

Ad. 5 Przyjęcie protokołu z poprzedniej  sesji.

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół zwyczajowo dostępny był do wglądu w biurze

Rady,  a  także  przed  Sesją  i  była  zatem możliwość  zapoznania  się  z  jego  treścią.  W związku

z powyższym zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść uwagi do przedstawionego protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

W wyniku głosowania, Rada jednogłośnie, w obecności 14 radnych przyjęła protokół z XI sesji

Rady Miejskiej w Wyrzysku, która odbyła się 25 września 2015 roku.

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że nie został przegłosowany porządek obrad. 

Przewodniczący Rady,  Pan Stefan Rymer powiedział,  że  nie  ma potrzeby głosowania porządku

obrad ponieważ porządek ustala przewodniczący rady i dlatego też zostały zaproponowane zmiany.

Natomiast każdy z radnych ma prawo uzupełnić przedstawiony porządek obrad o własne punkty
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jeżeli byłaby oczywiście taka wola Wysokiej Rady. 

Radny, Pan Józef Jasik powiedział,  że w związku z tym autopoprawki są również niekonieczne

do przegłosowania.

Przewodniczący  Rady,  Pan  Stefan  Rymer powiedział,  że  nie  ponieważ  są  to  autopoprawki

przewodniczącego, który ustala porządek i ma prawo wnieść zmiany. 

Ad. 6 Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym,  w  tym

z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  informacja  została  bardzo

szczegółowo przygotowana i jeżeli są pytania to zostaną udzielone na nie odpowiedzi. 

W związku z tym Przewodniczący Rady zapytał, czy są jakieś pytania?

Dyskusji nie podjęto. 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie  międzysesyjnym oraz informacja z realizacji

uchwał Rady Miejskiej  w Wyrzysku podjętych na XI sesji w dniu 25 września 2015 r. stanowi

załącznik nr 4.

Ad. 7 Wystąpienia radnych Rady Powiatu w Pile oraz innych gości.

Pan  Marcin  Porzucek  –  Członek  Zarządu  Województwa  Wielkopolskiego powiedział,  że  póki

co jest  jeszcze radnym Województwa Wielkopolskiego i  w związku z tym chciałby powiedzieć

kilka słów dotyczących drogi  wojewódzkiej  nr  194.  W przyszłym tygodniu departament  ogłosi

kryteria  wdrażania  projektów  pierwszej  transzy.  Województwo  Wielkopolskie  złoży  projekt

inwestycji  wyrzyskiej  na  I  etap  inwestycji,  a  w  międzyczasie  zostanie  przygotowywana

dokumentacja na odcinek Wyrzysk-Osiek. Kontynuując Pan M. Porzucek powiedział, że w grudniu

Wielkopolski  Zarząd Wojewódzki  złoży ofertę  i  w styczniu  będzie  wiadomo,  które  propozycje

otrzymają 75% wsparcie  i  w związku z tym w I  kwartale  będzie szansa aby został  ogłoszony

przetarg na realizację zadania. Kończąc Pan Marcin Porzucek powiedział, że przy okazji chciałby

bardzo serdecznie podziękować wszystkim mieszkańcom Gminy Wyrzysk, mieszkańcom Osieka

za oddanie głosów na listę oraz chciałby podziękować wszystkim osobom za pomoc w kampanii. 

Przewodniczący  Rady,  Pan  Stefan  Rymer powiedział,  że  dziękuje  za  przekazane  informacje

dotyczące  drogi  wojewódzkiej  nr  194,  które  są  bardzo  pozytywne  i  budujące.  Następnie  Pan

S.  Rymer  powiedział,  że  liczy  się  na  pomoc  w  realizacji  zadania  na  tym  wyższym  szczeblu

ponieważ takie wsparcie bardzo przyda się przy realizacji wspomnianej inwestycji. 

Pan Stanisław Wełniak – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Pile powiedział,  że sesja Rady
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Powiatu w Pile odbędzie się w dniu jutrzejszym, a jak są pytania to udzieli się na nie odpowiedzi.

Radny, Pan Piotr Kuna powiedział, że rzadko na sali gości się Pana Posła i w związku z tym jeżeli

przydarzyłoby się pracować w Komisji Rolnictwa to w miarę możliwości kieruje prośbę aby nie

dopuścić do takiej sytuacji jaka była w obecnym roku związana z pomocą dla rolników objętych

suszą. Wyjaśniając radny powiedział, że narobiło to pracy urzędom, pracownikom i komisjom, a nic

konkretnego z tego nie wyszło poza tym, że niektórym udało się uzyskać parę groszy co będzie

pomnożone raz 0,8, a na końcu pomoc ma polegać tylko na kredytach. Po przekazaniu wniosków

Wojewodzie  Wielkopolskiemu  i  następnie  ich  uprawomocnieniu  oraz  odesłaniu  i  przekazaniu

do banków to pomoc ma się liczyć od dnia złożenia wniosku. Kończąc radny dodał, że lepiej żeby

nie  ogłaszano  takich  programów  pomocy  ponieważ  nastawia  to  miasto  niechętnie  w  stosunku

do wioski, a nie o to w tym wszystkim chodzi gdyż mieszkańcy miasta uważają iż rolnicy znowu

coś dostali. Natomiast rolnicy winią o to wszystko urzędników, że nic nie uzyskali. 

Sołtys  Osieka  nad  Notecią,  Pani  Ewa  Pwlaczyk powiedziała,  że  ma  pytanie  do  Pana  Prezesa

szpitala, jak od nowego roku będą działały gabinety specjalistyczne.

Pan Almuetaz Bellah Nasrullach – Prezes Szpitala Powiatowego w Wyrzysku powiedział, że szpital

i gabinety będą działały tak jak do tej pory ponieważ pozyskane zostały kontrakty do końca 2016

roku. Kontynuując Pan Prezes powiedział, że poradnie będą również funkcjonowały tak jak do tej

pory z wyjątkiem poradni neurochirurgicznej, z której niestety należy zrezygnować z powodu braku

specjalistów ponieważ kontrakt jest  niewielki i nie ma chętnych do pracy.  Kończąc Pan Prezes

powiedział, że przedmiotową poradnię przekazuje się do Piły i w ramach konkursu będzie startował

Szpital Specjalistyczny w Pile. 

Przewodniczący rady, Pan Stefan Rymer powitał przybyłego na Sesję Pana Franciszka Tamasa –

Starostę Pilskiego. 

Sołtys Żelazna, Pan Mateusz Jaremko powiedział, że dwie sesje temu wspomniał o dokończeniu

prac przy cmentarzu gdzie zostały usunięte gałęzie i przerzucono je na drugą stronę. Kontynuując

Pan Sołtys powiedział,  że w związku z tym iż idzie święto to należałoby przedmiotowe gałęzie

usunąć z tego miejsca ponieważ przyjadą goście, a pozostała brzydka wizytówka wsi, gminy.

Radny,  Pan Roman Łuka powiedział,  że  chciałby skierować gratulacje  dla  Pana Posła  Marcina

Porzucka w swoim imieniu jak i w imieniu znajomych. Kontynuując radny powiedział, że takich

przedstawicieli  jak Pan Marcin Porzucek pełnił  funkcję w sejmiku wojewódzkim mieszkańcom

gminy potrzeba, a teraz nadarzyła się okazja i będzie miało się przedstawiciela z danego terenu

na szczeblu krajowym. Natomiast nie ukrywa się tego iż na pomoc Pana Marcina Porzucka będzie

się  dalej  liczyć.  Następnie  radny  powiedział,  że  kieruje  ukłony  dla  Pana  Starosty  za  szybką

interwencję odnośnie oznakowania niebezpiecznych drzew, które występują na krótkim odcinku,
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na ulicy Podgórnej i te trzy drzewa, które bardzo wrastają w jezdnię zostały oznakowane, a mają

zostać w przyszłości wycięte.  

Radny, Pan Józef Jasik  powiedział,  że chciałby skierować słowa do Pana Posła odnośnie drogi

wojewódzkiej  nr  194.  Wyjaśniając  radny  powiedział,  że  Pan  Marcin  Porzucek  w  Swojej

wypowiedzi  zawarł  stwierdzenie  iż  II  etap  dotyczący  odcinka  Wyrzysk-Osiek  jest  na  etapie

projektowania. W związku z tym radny zadał pytanie, czy według wiedzy Pana Posła II etap jest

realny do wykonania w bliżej sprecyzowanym czasie,  czy też jak zacznie się od projektowania

i przejdzie się wszystkie procedury to będą to długie, długie lata.

Pan Marcin Porzucek – Członek Zarządu Województwa Wielkopolskiego powiedział,  że w jego

ocenie  jest  szansa  aby zrealizować zadnie  w obecnej  perspektywie  unijnej  choć  budżet  będzie

na to ograniczony i nie można mówić iż zacznie się to w ciągu roku czy dwóch lat. Nie mniej jest

szansa aby zadanie zostało wykonane w tej perspektywie unijnej do roku 2020 ponieważ później

takich środków unijnych będzie mniej. 

Radny, Pan Piotr Radwański powiedział, że obecnie robiony jest chodnik do miejscowości Glesno,

a  w  miejscowości  Klawek  cały  chodnik  jest  pozapadany.  Następnie  radny  powiedział,

że mieszkańcy Glesna składali wniosek do Pani Burmistrz o pasy i została uzyskana negatywna

odpowiedź gdzie Pan Tomczyk powiedział, że jest to niemożliwe. Kontynuując radny powiedział,

że wykonał telefon do Pana Tomczyka lecz nie mógł się za bardzo dogadać. Kończąc radny zwrócił

się  do  Pana  Starosty  i  poprosił  aby  rozwiązać  kwestię  i  zagwarantować  mieszkańcom Glesna

bezpieczeństwo przejścia przez drogę. 

Pan Franciszek Tamas – Starosta Pilski powiedział, że po pierwsze przeprasza za spóźnienie, które

nie  wynikało  z  opieszałości  lecz  z  obecności  w  Gminie  Szydłowo  na  posiedzeniu  rady  gdyż

dominowały tam tematy związane z powiatem pilskim, jak i drogami. Następnie Pan Starosta Pilski

powiedział, że Powiat Pilski jest na etapie konstrukcji budżetu na 2016 rok gdzie jego dochody

wyniosą 137 mln zł,  wydatki 139 mln zł wraz z deficytem w kwocie 2 mln 300 tys. zł.,  który

zostanie sfinansowany z planowanych wolnych środków za rok 2015. Kontynuując Pan F. Tamas

powiedział,  że  udało  się  budżet  skonstruować  jako  dokument,  który  jest  odbiciem  potrzeb

mieszkańców w zakresach tak wielu dotychczasowych nakładów na inwestycje wynoszące między

dwa,  a  cztery  miliony  rocznie.  W związku  z  tym  zostały  zaplanowane  nakłady  inwestycyjne

w  kwocie  12  mln  zł,  z  czego  na  drogi  9  mln  zł  czyli  na  konkretne  inwestycje,  na  wsparcie

samorządów,  na  remonty,  na  nakładki  na  chodniki,  na  znakowanie,  na  utrzymanie  letnie,

na  utrzymanie  zimowe  ponieważ  drogi  liczą  428  km.  Odnośnie  gałęzi  na  ulicy  Podgórnej

w kierunku  do cmentarza  Pan  Starosta  powiedział,  że  na  tym cmentarzu  leżą  i  Jego  najbliżsi

i wstydziłby się jakby ta droga była nieuprzątnięta czy zarośnięta w tak świętym dla Polaków dniu
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jak święto Wszystkich Świętych. Kontynuując temat Pan Starosta powiedział, że cieszy się z tego,

że udało się załatwić kwestię oznakowania drzew, która była sugestią radnego Łuki. Natomiast trzy

drzewa, które zostały oznaczone przeznaczone będą do wycinki o co z bólem serca wystąpiło się

do Pani Burmistrz Bogusławy Jagodzińskiej. Wyjaśniając Pan Starosta powiedział, że prawo mówi

iż decydentem w związku z drzewami na terenie gminy jest burmistrz. Niestety uszczupli się aleję

lipową ponieważ trzy drzewa wchodzą w oś jezdni i muszą zostać usunięte. Jeżeli chodzi o chodnik

na Klawkach to Pan Starosta powiedział, że główną przyczyną przedmiotowej sytuacji jest jakość

wykonania w związku z brakiem cementu w podsypce lecz największym problemem są mrówki,

które  wynoszą  piasek  do  własnych  mrowisk  co  powoduje,  że  zapadają  się  kostki  polbruku.

W związku z tym wiosną nastąpi przełożenie miejsc, które są awaryjne i włożyły się dane zadanie

do zadań własnych bez wsparcia państwa po wcześniejszym skierowaniu wystąpienia przez Pana

Przewodniczącego i Panią Burmistrz. Kończąc Pan Starosta powiedział,  że oznakowanie Glesna

to są sprawy groszowe i tam gdzie prawo dopuści możliwość utworzenia przejścia dla pieszych,

a musi być połączenie dwóch ciągów pieszych to zrealizuje się zadanie ponieważ nie widzi się

w tym problemu. Natomiast jak będzie wola wykonania zadania w tym roku to przy sprzyjającej

pogodzie będzie można jeszcze tego dokonać w tym roku. 

Przewodniczący Rady, Pan Stefan Rymer powiedział, że prosi aby Pan Sołtys Żelazna powtórzył

kwestię, o której mówił.

Sołtys  Żelazna,  Pan  Mateusz  Jaremko powiedział,  że  prośba  dotyczyła  usunięcia  gałęzi,  które

zostały złożone przy cmentarzu w Żelaźnie, po ich usunięciu. 

Pan Franciszek Tamas – Starosta Pilski powiedział, że jutro przyjedzie osoba, która posprząta ulicę

Podgórną oraz podjedzie również i do Żelazna. 

Radny,  Pan  Krzysztof  Bartkus  powiedział,  że  chciałby  podziękować  Panu  Staroście  za  szybką

reakcję  dotyczącą  obcięcia  gałęzi  na  drodze  z  Kosztowa  do  Rzęszkowa.  Następnie  radny

powiedział,  że dzwonił  do Pana Tomczyka w związku z chodnikiem prowadzącym z Kosztowa

do Rzęszkowa, który jest zarośnięty. Obiecano, że zadnie do dnia Wszystkich Świętych zostanie

wykonane.  Kończąc  radny  powiedział,  że  dwie  sesje  temu  zwracał  uwagę  na  zarwany  asfalt

na drodze z Kosztowa do Rzęszkowa, około 40 m od drogi głównej nr 10. 

Pan  Franciszek  Tamas  –  Starosta  Pilski powiedział,  że  prosi  o  zanotowanie  tych  kwestii  oraz

przekazanie do Starostwa.

8.  Wybór  ławników  do  Sądu  Rejonowego  w  Chodzieży  i  Sądu  Okręgowego  w  Poznaniu

Ośrodek Zamiejscowy w Pile:

1)  przedstawienie  opinii  o  kandydatach  na  ławników  przez  przewodniczącego  zespołu
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opiniującego.

Przewodniczący Rady powiedział, że jak Państwo radni pamiętają to taki zespół został powołany

oraz wszyscy radni otrzymali opinię tego zespołu. W związku z tym Przewodniczący Rady zapytał,

czy do przesłanej opinii są jakieś pytania bądź uwagi? 

Uwag nie zgłoszono.

2) wybór komisji skrutacyjnej.

Przewodniczący Rady poprosił o zgłoszenie 3 kandydatów do komisji skrutacyjnej.

Do komisji skrutacyjnej zgłoszono następujące kandydatury:

Pana Piotra Kunę,

Panią Teresę Pinkowską,

Panią Katarzynę Kowalską.

Wyżej wymienieni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie skład osobowy komisji

skrutacyjnej. 

W wyniku głosowania Rada przyjęła powyższy skład osobowy przy 13 głosach „za” i 1 głosie

„wstrzymującym”.

W związku  z  powołaniem komisji  skrutacyjnej  Przewodniczący Rady o  godz.  14.35  ogłosił  5

minutową  przerwę  w  obradach,  w  celu  umożliwienia  komisji  skrutacyjnej  przygotowanie

materiałów niezbędnych do przeprowadzenia wyborów.

Po  przerwie  Przewodniczący  Rady  zwrócił  się  do  Przewodniczącego  komisji  skrutacyjnej

o wyjaśnienie zasad głosowania.

3) przeprowadzenie tajnych wyborów,

Przewodniczący na wstępie poinformował, że warunek tajności głosowania będzie spełniony jeżeli

radny może głosować w sposób umożliwiający innym osobom identyfikację  treści  głosowania.

Warunek  ten  został  spełniony.  Poinformował  także,  że  każdy  z  radnych  otrzyma  dwie  kartki

do głosowania, z których jedna dot. głosowania w wyborach do Sądu Rejonowego w Chodzieży,

a druga natomiast w wyborach do Sądu Okręgowego w Poznaniu Ośrodek Zamiejscowy w Pile.

Zasady głosowania przedstawione zostały na kartach. Przewodnicząca komisji skrutacyjnej, Pani

Katarzyna  Kowalska  przedstawiając  zasady  głosowania  podkreśliła,  że  dokonując  wyborów

ławników do Sądu Rejonowego w Chodzieży głosować można poprzez postawieni przy nazwisku

każdego  kandydata  znaku  ,,X”  w  kratce  obok  wyrazu  ,,tak”  opowiadając  się  w  ten  sposób

9



za wyborem, lub w kratce obok wyrazu ,,nie” opowiadając się w ten sposób przeciwko wyborowi

tego kandydata na ławnika.  Natomiast wybierając kandydata do Sądu Okręgowego w Poznaniu

głosować można poprzez postawienie przy nazwisku kandydata znaku ,,x” w kratce obok wyraz

,,tak” opowiadając się w ten sposób za wyborem, lub w kratce obok wyrazu ,,nie” opowiadając się

w ten sposób przeciwko wyborowi tego kandydata na ławnika. 

Po przedstawieniu zasad głosowania, członkowie komisji skrutacyjnej przystąpili do rozdania kart

do głosowania.

Po rozdaniu kart do głosowania nastąpił akt głosowania, po czym radni umieścili karty z oddanymi

głosami do wcześniej sprawdzonej urny.

Po zakończeniu głosowania Przewodniczący Rady zarządził krótką przerwę na czas pracy Komisji

Skrutacyjnej, której zadaniem było dokonanie przeliczenia głosów oraz sporządzenie protokołów.

Po  przerwie  Przewodnicząca  Komisji  Skrutacyjnej  odczytała  protokół  z  przeprowadzonych

wyborów  na  ławników  do  Sądu  Rejonowego  w  Chodzieży  i  Sądu  Okręgowego  w  Poznaniu

Ośrodek Zamiejscowy w Pile. Protokół ten wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik nr 5

do protokołu.

W konkluzji  cyt.  wyżej  protokołu  stwierdzono,  że  w wyniku tajnego głosowania  na  ławników

do  Sądu  Rejonowego  w  Chodzieży  wybrano  Panią  Danutę  Bogdańską,  Pana  Tomasza

Bogdańskiego, Panią Ewelinę Hoffmann-Kowalską oraz Panią Alinę Wachowiacz.

Do  Sądu  Okręgowego  w  Poznaniu  Ośrodek  Zamiejscowy  w  Pile  na  ławnika  wybrano  Pana

Andrzeja Oziminę.

4) uchwała w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Chodzieży i Sądu   Okręgowego

w Poznaniu Ośrodek Zamiejscowy w Pile.

Przewodniczący  Rady  podziękował  Komisji  Skrutacyjnej  za  wykonanie  powierzonych  jej

obowiązków, a następnie przedstawił uchwałę w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego

w Chodzieży i Sądu Okręgowego w Poznaniu Ośrodek Zamiejscowy w Pile.

Uchwała Nr XII/95/2015 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

W związku  z  wyczerpaniem przedmiotowego  zakresu  punktu  obrad  Przewodniczący przystąpił

do realizacji kolejnego punktu.

9. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na  2015 r.

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  
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W związku z powyższym Przewodniczący rady poprosił Przewodniczącego prowadzącego obrady

wszystkich Komisji  w dniu 26 października o przedstawienie opinii  poszczególnych komisji na

temat projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2015 r.

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji w dniu 26

października  br.  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego,  Komisja  Spraw  Społecznych  i

Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały  projekt  danej  uchwały.  Natomiast  Komisja  Rewizyjna  2  głosy  ,,za”  oraz  1  głos

,,wstrzymujący”.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Pani  Grażyna Urbanek -  Skarbnik Gminy powiedziała,  że do Pani  Burmistrz  wpłynęły decyzje

od Wojewody Wielkopolskiego zwiększające dochody z tytułu dotacji celowej  na zadania rządowe

przeznaczone na zwrot części podatku akcyzowego w kwocie 242.651,92 zł.  Wpłynęła również

dotacja celowa od Wojewody Wielkopolskiego na dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej

o charakterze socjalnym w kwocie 122.140 zł oraz dwie mniejsze kwoty przeznaczone na zakup

podręczników, czyli 354,74 zł i 732,51 zł. Kontynuując Pani Skarbnik powiedziała, że w związku

z  tym iż  należy  jak  najszybciej  wypłacić  zwrot  podatku  akcyzowego  to  należało  wprowadzić

autopoprawkę  do  budżetu  i  należy  zwiększyć  dochody  oraz  wydatki.  Natomiast  zmiany

spowodowały  iż  zmienił  się  załącznik  1  i  2  oraz  doszły  dwa  załączniki  dotyczące  dochodów

i wydatków zadań rządowych. Zwiększenie przychodów i rozchodów o kwotę 160 tys. zł związane

było  z  zwiększeniem z  wolnych  środków,  czyli  możliwości  spłat  rat  kredytów.  Kończąc  Pani

Skarbnik powiedziała, że autopoprawki zostały przekazane na maila oraz wydrukowane i rozdane

radnym przed sesją. 

Wobec  nie  podjęcia   dalszej  dyskusji  w  powyższym  zakresie,  Przewodniczący  przystąpił

do głosowania.

W  wyniku  głosowania  uchwała  podjęta  została  przy  13  głosach  ,,za”  oraz  1  głosie

,,wstrzymującym”.

Uchwała Nr XII/96/2015 stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

2)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej

Gminy Wyrzysk na lata 2015-2023,

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  
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W związku z powyższym Przewodniczący rady poprosił Przewodniczącego prowadzącego obrad

o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projektu uchwały  zmieniająca uchwałę

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata 2015-2023. 

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji w dniu 26

października  br.  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego,  Komisja  Spraw  Społecznych

i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały  projekt  danej  uchwały.  Natomiast  Komisja  Rewizyjna  2  głosy  ,,za”  oraz  1  głos

,,wstrzymujący”.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Pani Grażyna Urbanek - Skarbnik Gminy powiedziała, że przedstawione zmiany w budżecie zostały

wprowadzone również i do Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W  wyniku  głosowania  uchwała  podjęta  została  przy  13  głosach  „za”  oraz  1  głosie

,,wstrzymującym”.

Uchwała Nr XII/97/2015 stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

3)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok,

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji w dniu 26

października  br.  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego,  Komisja  Spraw  Społecznych

i Bezpieczeństwa, Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisja Rewizyjna jednogłośnie

pozytywnie zaopiniowały projekt danej uchwały. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr XII/98/2015 stanowi załącznik nr 9 do protokołu.
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4) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

Kontynuując Przewodniczący radny powiedział, że zacznie się od przedstawienia opinii na temat

określenia stawek podatku od nieruchomości od budynków lub ich części mieszkalnych od 1 m².

Radny, Pan Józef Jasik powiedział,  że będzie przedstawiał zbiorcze głosowanie poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku. Wyjaśniając radny dodał, że przy przedstawianiu wyników

głosowania każdych Komisji oraz przy przedstawianiu wszystkich stawek, których jest prawie 20,

to  wszyscy  by  się  pogubili.  Natomiast  jeżeli  byłaby  inna  wola  radnych  to  oczywiście

przedstawiłoby się głosowanie poszczególnych Komisji dotyczące stawek podatków.

Radni wyrazili wole aby Przewodniczący obrad wszystkich Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku

przedstawił opinie w zaproponowany sposób. 

W związku z tym radny, Pan Józef Jasik powiedział, że na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu

26 października br. zaproponowano stawkę ww. podatku w wysokości 0,75 zł oraz zagłosowano:

- ,,za” - 7 radnych,

- ,,przeciw” - 3 radnych,

- ,,wstrzymało się” od głosu - 5 radnych.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

powyższą stawką. 

W wyniku głosowania za stawką 0,75 zł Rada Miejska w Wyrzysku opowiedziała się następująco: 3

radnych było ,,przeciw”, 1 radny ,,wstrzymał się” od głosu oraz 10 radnych było ,,za”. 

Następnie  Przewodniczący  rady  przeszedł  do  stawki  podatku  związanego  z  prowadzeniem

działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie

działalności gospodarczej od 1 m² powierzchni użytkowej.  

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 26 października

br. odnośnie stawki ww. podatku zaproponowano kwotę 19,30 zł, nad którą zagłosowano:

- ,,za” - 8 radnych,

- ,,przeciw” - 3 radnych,

- ,,wstrzymało się” od głosu - 4 radnych.
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Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

powyższą stawką. 

W wyniku głosowania za stawką 19,30 zł Rada Miejska w Wyrzysku opowiedziała się następująco:

3 radnych było ,,przeciw”, 1 radny ,,wstrzymał się” od głosu oraz 10 radnych było ,,za”. 

Jako kolejne zostały przedstawione opinie Komisji dotyczącej stawki podatku od budynków lub ich

części  zajętych  na  prowadzenie  działalności  gospodarczej  w  zakresie  obrotu  kwalifikowanym

materiałem siewnym od 1 m² powierzchni użytkowej.

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 26 października

br. odnośnie stawki ww. podatku zaproponowano kwotę 10,68 zł, nad którą zagłosowano:

- ,,za” - 11 radnych,

- ,,przeciw” - 2 radnych,

- ,,wstrzymało się” od głosu – 0 radnych.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

powyższą stawką. 

W wyniku głosowania za stawką 10,68 zł Rada Miejska w Wyrzysku opowiedziała się następująco:

3 radnych było ,,przeciw” oraz 11 radnych było ,,za”. 

Następne opinie dotyczyły stawki podatku od budynków lub ich części związanych z udzielaniem

świadczeń zdrowotnych od 1 m² powierzchni użytkowej.

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 26 października

br. odnośnie stawki ww. podatku zaproponowano kwotę 4,65 zł, nad którą zagłosowano:

- ,,za” - 14 radnych,

- ,,przeciw” - 1 radny,

- ,,wstrzymało się” od głosu – 0 radnych.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym
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zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

powyższą stawką. 

W wyniku głosowania za stawką 4,65 zł Rada Miejska w Wyrzysku opowiedziała się następująco: 1

radny był ,,przeciw” oraz 13 radnych było ,,za”. 

Kolejne opinie dotyczyły stawki podatku od budynków lub ich części pozostałych, w tym zajętych

na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku

publicznego od 1 m² powierzchni użytkowej.

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 26 października

br. odnośnie stawki ww. podatku zaproponowano kwotę 5,30 zł, nad którą zagłosowano:

- ,,za” - 13 radnych,

- ,,przeciw” - 1 radny,

- ,,wstrzymało się” od głosu – 1 radny.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

powyższą stawką. 

W wyniku głosowania za stawką 5,30 zł Rada Miejska w Wyrzysku opowiedziała się następująco: 2

radnych było ,,przeciw”, 1 radny ,,wstrzymał się” od głosu oraz 11 radnych było ,,za”. 

Następnie  radny  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  przeszedł  do  przedstawienia  opinii  dotyczących

podatku  od nieruchomości od budowli  lub ich części  związanych ze zbiorowym zaopatrzeniem

w wodę i zbiorowym odprowadzaniem ścieków.

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 26 października

br. odnośnie stawki ww. podatku zaproponowano stawkę 0,5% wartości, nad którą zagłosowano:

- ,,za” - 13 radnych,

- ,,przeciw” - 1 radny,

- ,,wstrzymało się” od głosu – 1 radny.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym
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zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

powyższą stawką. 

W wyniku  głosowania  za  stawką  0,5% wartości  Rada  Miejska  w  Wyrzysku  opowiedziała  się

następująco: 1 radny był ,,przeciw”, 1 radny ,,wstrzymał się” od głosu oraz 12 radnych było ,,za”. 

Kolejne opinie dotyczyły stawki podatku od budowli pozostałych.

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 26 października

br. odnośnie stawki ww. podatku zaproponowano stawkę 2% wartości, nad którą zagłosowano:

- ,,za” - 15 radnych.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

powyższą stawką. 

W  wyniku  głosowania  za  stawką  2%  wartości  Rada  Miejska  w  Wyrzysku  opowiedziała  się

następująco: 14 radnych było ,,za”. 

Jako kolejne zostały przedstawione opinie Rady Miejskiej w Wyrzysku odnośnie stawek podatku

od  gruntów  związanych  z  prowadzeniem  działalności  gospodarczej,  bez  względu  na  sposób

kwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków od 1 m² powierzchni użytkowej.

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 26 października

br. odnośnie stawki ww. podatku zaproponowano dwie stawki podatku.

Nad stawkę 0,80 zł zagłosowano:

- ,,za” - 4 radnych,

- ,,przeciw” - 3 radnych,

- ,,wstrzymało się” od głosu - 8 radnych.

Natomiast nad stawką 0,77 zł zagłosowano:

- ,,za” - 7 radnych,

- ,,przeciw” - 5 radnych,

- ,,wstrzymało się” od głosu - 3 radnych.
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Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Radny, Pan Stefan Wełniak powiedział, że Klub Radnych ,,Razem w przyszłość” proponuje stawkę

0,77 zł. 

W związku z tym Przewodniczący przystąpił do głosowania nad powyższą stawką. 

W wyniku głosowania za stawką 0,77 zł Rada Miejska w Wyrzysku opowiedziała się następująco: 4

radnych było ,,przeciw” oraz 10 radnych było ,,za”. 

Kolejne opinie dotyczyły stawki podatku od gruntów pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub

wodami powierzchniowymi płynącymi, jezior i zbiorników sztucznych od 1 ha powierzchni. 

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 26 października

br. odnośnie stawki ww. podatku zaproponowano stawkę 4,58 zł, nad którą zagłosowano:

- ,,za” - 14 radnych,

- ,,przeciw” - 0 radnych,

- ,,wstrzymało się” od głosu - 1 radny.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

powyższą stawką. 

W wyniku głosowania za stawką 4,58 zł Rada Miejska w Wyrzysku opowiedziała się następująco:

14 radnych było ,,za”. 

Ostatnie przedstawione opinie dotyczyły stawki podatku od budowli pozostałych, w tym zajętych

na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku

publicznego od 1 m² powierzchni użytkowej.

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 26 października

br. odnośnie stawki ww. podatku zaproponowano trzy stawki podatku.

Nad stawką 0,30 zł zagłosowano:

- ,,za” - 5 radnych,

- ,,przeciw” - 5 radnych,

- ,,wstrzymało się” od głosu - 5 radnych.

Nad stawką 0,28 zł zagłosowano:
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- ,,za” - 4 radnych,

- ,,przeciw” - 8 radnych,

- ,,wstrzymało się” od głosu - 3 radnych.

Natomiast nad stawką 0,25 zł zagłosowano:

- ,,za” - 6 radnych,

- ,,przeciw” - 9 radnych,

- ,,wstrzymało się” od głosu - 0 radnych.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Radny, pan Stefan Wełniak powiedział, że Klub Radnych proponuje stawkę 0,28 zł. 

W związku z tym Przewodniczący przystąpił do głosowania nad powyższą stawką. 

W wyniku głosowania za stawką 0,28 zł Rada Miejska w Wyrzysku opowiedziała się następująco: 4

radnych było ,,przeciw” oraz 10 radnych było ,,za”. 

Następnie Przewodniczący rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały

w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr XII/99/2015 stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

6) opłaty targowej,

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska  powiedziała,  że  chciałaby  wnieść

autopoprawkę do projektu uchwały w punkcie 1 i podpunkcie c) odnośnie podatku przy sprzedaży

na wyznaczonym targowisku miejskim z obnośnej ręki, runa leśnego i płodów rolno-spożywczych

gdzie  proponuje  się  zmianę  z  10  zł  na  8  zł.  Natomiast  przy  sprzedaży  poza  wyznaczonym

targowiskiem miejskim, w mieście i na terenach wiejskich na powierzchni do 2 m² proponuje się

zamiast 15 zł – 12 zł i za każdy kolejny rozpoczęty 1 m² powierzchni zamiast 5 zł – 2 zł oraz

z obnośnej ręki lub kosza kwiatów, runa leśnego i płodów rolno-spożywczych zamiast 10 zł – 8 zł.

Kontynuując  Pani  Burmistrz  powiedziała,  że  wnosi  się  również  o  zmianę  w  §  3  punkcie  2

i podpunkcie 1 poprzez wprowadzenie podpunktu b) – Pana Kazimierza Wachowskiego, inkasenta. 
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Przewodniczący rady zanim przystąpił do głosowania nad autopoprawkami, zapytał Panią Mecenas

czy można zagłosować nad wszystkimi autopoprawkami jednocześnie.

Pani Alina Chełkowska – Radca Prawny powiedziała, że jeżeli taka będzie wola rady to można

zagłosować nad wszystkim autopoprawkami jednocześnie.

W związku z tym Przewodniczący rady powiedział, że proponuje łącze głosowanie i jak nie usłyszy

sprzeciwu to stwierdzi iż była taka wola Wysokiej Rady. 

Sprzeciwu nie zgłoszono.

Przewodniczący przystąpił do głosowania nad autopoprawkami.

W  wyniku  głosowania  uchwała  autopoprawki  zostały  przyjęte,  przy  13  głosach  „za”  oraz  1

głosie ,,przeciwnym”.

Następnie  Przewodniczący  przystąpił  do  głosowania  nad  projektem  uchwały  po  zgłoszonych

autopoprawkach. 

W wyniku głosowania uchwała podjęta została, przy 13 głosach „za” oraz 1 głosie ,,przeciwnym”.

Uchwała Nr XII/100/2015 stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

7) ustalenia wysokości stawek od środków transportowych,

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący rady poprosił Przewodniczącego prowadzącego obrad

o przedstawienie opinii  poszczególnych komisji na temat projektu uchwały w sprawie  ustalenia

wysokości stawek od środków transportowych.

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji w dniu 26

października  br.  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego,  Komisja  Spraw  Społecznych

i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały  projekt  danej  uchwały.  Natomiast  Komisja  Rewizyjna  2  głosy  ,,za”  oraz  1  głos

,,wstrzymujący”.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska  powiedziała,  że  chciałaby dodać  dlaczego

podejmowana  jest  przedmiotowa  uchwała.  Wyjaśniając  Pani  Burmistrz  powiedziała,  że

w dotychczasowych uchwałach w pozycji Autobus, w zależności od liczby miejsc do siedzenia poza

miejscem kierowcy podana była liczba 30 miejsc, a obecnie liczba wynosi: mniejszej niż 22 miejsca
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i równej lub większej niż 22 miejsca, co powoduje iż wywołanie uchwały jest zasadne. 

Przewodniczący rady powiedział, że na posiedzeniach Komisji była o tym mowa, a same stawki

podatku od środków transportowych nie ulegają zmianie.

Następnie Przewodniczący przystąpił do głosowania nad projektem uchwały.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została przy 13 głosach „za” oraz 1 głosie ,,przeciwnym”.

Uchwała Nr XII/101/2015 stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

8) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia zakładu budżetowego,

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku. 

Następnie Przewodniczący rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady o przedstawienie

opinii  poszczególnych  komisji  na  temat  projektu  uchwały  w  sprawie  zmieniająca  uchwałę

w sprawie utworzenia zakładu budżetowego.

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji w dniu 26

października  br.  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego,  Komisja  Spraw  Społecznych

i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały  projekt  danej  uchwały.  Natomiast  Komisja  Rewizyjna  2  głosy  ,,za”  oraz  1  głos

,,wstrzymujący”.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Dyskusji nie podjęto.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

projektem uchwały.

W  wyniku  głosowania  uchwała  podjęta  została  przy  13  głosach  „za”  oraz  1  głosie

,,wstrzymującym”.

Uchwała Nr XII/102/2015 stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

9)  ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zakładu budżetowego Samorządowej

Administracji Mieszkaniowej w Wyrzysku,

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący rady poprosił Przewodniczącego prowadzącego obrady
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o przedstawienie opinii  poszczególnych komisji na temat projektu uchwały w sprawie  ustalenia

stawek  dotacji  przedmiotowych  dla  zakładu  budżetowego  Samorządowej  Administracji

Mieszkaniowej w Wyrzysku.

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji w dniu 26

października br. wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt danej uchwały. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr XII/103/2015 stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

10)  wyrażenia  woli  kontynuacji  członkostwa  Gminy  Wyrzysk  w  Stowarzyszeniu

Lokalna Grupa Rybacka ,,7 Ryb” w okresie programowania 2014-2020,

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący rady poprosił Przewodniczącego prowadzącego obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projektu uchwały w sprawie  wyrażenia

woli kontynuacji członkostwa Gminy Wyrzysk w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Rybacka ,,7 Ryb”

w okresie programowania 2014-2020.

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji w dniu 26

października br. wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt danej uchwały. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji. 

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr XII/104/2015 stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

11) rozpatrzenia skargi Pana Z.M. na działania Burmistrza Wyrzyska,

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  
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W związku z powyższym Przewodniczący rady poprosił Przewodniczącego prowadzącego obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia

skargi Pana Z.M. na działania Burmistrza Wyrzyska.

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji w dniu 26

października br. wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt danej uchwały. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Radny, Pan Piotr Kuna powiedział, że na posiedzeniach Komisji zostało wszystko wyjaśnione lecz

może odczytać projekt uchwały Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący rady powiedział, że można odczytać projekt uchwały w powyższym zakresie. 

Radny,  Pan  Piotr  Kuna odczytał  uchwałę  Nr  3/2015  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej

w Wyrzysku z dnia 16 października 2015 rok. 

Wobec  nie  podjęcia  dalszej  dyskusji  w  powyższym  zakresie,  Przewodniczący  przystąpił

do głosowania oraz odczytał § 1 projektu uchwały: ,,Po rozpatrzeniu skargi Pana Z.M. na działania

Burmistrza Wyrzyska i po zapoznaniu się ze stanowiskiem Komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej

w Wyrzysku w sprawie  zarzutów postawionych w skardze,  Rada Miejska  w Wyrzysku  uznaje

skargę za bezzasadną z przyczyn określonych w uzasadnieniu”.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr XII/105/2015 stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

12) rozpatrzenia skargi Pana A.S. na działania Burmistrza Wyrzyska.

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący rady poprosił Przewodniczącego prowadzącego obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia

skargi Pana A.S. na działania Burmistrza Wyrzyska.

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji w dniu 26

października br.  wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt danej uchwały. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Radny,  Pan  Piotr  Kuna odczytał  uchwałę  Nr  4/2015  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej

w Wyrzysku z dnia 16 października 2015 rok. 
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Wobec nie  podjęcia dyskusji  w powyższym zakresie,  Przewodniczący przystąpił  do głosowania

oraz odczytał § 1 projektu uchwały: ,,Po rozpatrzeniu skargi Pana A.S. na działania Burmistrza

Wyrzyska i po zapoznaniu się ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wyrzysku

w  sprawie  zarzutów  postawionych  w  skardze,  Rada  Miejska  w  Wyrzysku  uznaje  skargę

za bezzasadną z przyczyn określonych w uzasadnieniu”.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr XII/106/2015 stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Opinie komisji Rady Miejskiej  w Wyrzysku dotyczące materiałów na XII sesję Rady Miejskiej

w Wyrzysku w dniu 28 października 2015 r. stanowią załącznik nr 18 do protokołu.

O godzinie 15:55 Przewodniczący rady ogłosił 10-minutową przerwę.

O godzinie 16:05 wznowiono obrady.  

Ad.  10  Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

Głos zabrał radny, Pan Roman Łuka, który powiedział, że dnia 30 września br. został zaproszony

przez Panią Burmistrz Bogusławę Jagodzińską na spotkanie Zarządu Osiedla Nr 6 w Wyrzysku

celem omówienia zadań do realizacji na wymienionym osiedlu w 2016 roku. Kontynuując radny

dodał, że z uwagi na brak uczestnictwa w przedmiotowym spotkaniu członków Zarządu Osiedla Nr

6  został  zmuszony  do  samodzielnego  przedstawienia  propozycji  do  realizacji  na  2016  rok.

Następnie  radny  dodał,  że  większość  spraw  zgłaszali  już  wcześniej  współmieszkańcy  i  tak

najważniejszą  sprawą  jest  zapewnienie  bezpieczeństwa  dzieci  i  młodzieży  w  ruchu  drogowym

ze szkoły do domu. Kontynuując radny powiedział, że zgłosił 5 zadań do realizacji w 2016 roku,

które powinny zostać zrealizowane w pierwszej kolejności, i tak: naprawa ciągu pieszego na ulicy

Parkowej,  na  odcinku  od  posesji  nr  3  do  budynku  gimnazjum;  remont  ciągu  pieszo-jezdnego

na ulicy Parkowej na odcinku od sali widowiskowej do basenu; utwardzenie dojścia do szkół przy

placu do targowania na odcinku końca chodnika od strony kładki  przy stawie do przejścia  dla

pieszych na ulicy Parkowej; dokończenie inwestycji na ulicy Pod Czubatką poprzez utwardzenie

krótkiego odcinka drogi dojazdowej do posesji  nr 1;  skanalizowanie budynków posadowionych

na ulicy 22 Stycznia, przy tzw. odnodze prowadzącej na osiedle leśne. Kończąc radny powiedział,

że  uczestniczył  w dwóch  wyjazdach  studyjnych,  które  miał  okazję  odbyć  na  zaproszenie  Pani
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Burmistrz gdzie pierwszy wyjazd odbył się do Pniew i była możliwość przyjrzenia się organizacji

oraz funkcjonowaniu tzw. PSZOK-a. Radny dodał, że dużo pomogło to w ugruntowaniu wiedzy

odnośnie  ucywilizowania  zbiórki  odpadów  komunalnych.  Natomiast  drugi  wyjazd  odbył  się

do Gminy Chełmża gdzie była okazja aby przyjrzeć się drogą, które zostały wykonane w innej

technologi jak asfaltowanie.  

Ad.  11  Informacja  Przewodniczącego  Rady  o  złożonych  w  okresie  międzysesyjnym

interpelacjach oraz odpowiedziach na te interpelacje.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  w  okresie  międzysesyjnym  nie  wpłynęła  żadna

interpelacja międzysesyjna.

Ad. 12   Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że coraz częściej powtarzane są pytania czy i kiedy nastąpi

radykalne  przycięcie  koron  drzew  rosnących  na  terenie  przy  stawie.  Wyjaśniając  radny  dodał,

że mieszkańcy boją się tamtędy przechodzić jak również przebywać gdyż te wielkie, stare drzewa

z dużą ilości suchych gałęzi są bardzo niebezpieczne. Następnie radny zapytał, czy Pani Burmistrz

może poinformować jak będzie przebiegał proces realizacji instalacji światłowodowej na osiedlu

kwiatowym w Wyrzysku?

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że jeżeli chodzi o wspomniane

przez radnego drzewa to wnioskuje iż chodzi o drzewa znajdujące się na placu zabaw. W związku

z tym Pani Burmistrz powiedziała, że sukcesywnie dokonywany jest przegląd drzew ponieważ nie

są to jedyne drzewa, których suche gałęzie należy usunąć, a taka przycinka została zaplanowana

na początek roku, po nowym budżecie. Wyjaśniając Pani Burmistrz powiedziała, że to co udało się

zrobić w ramach środków finansowych z obecnego budżetu, to zostało dokonane i usunięto suche

gałęzie  oraz  suche  drzewa  pod  kontrolą  pracownika  merytorycznego  i  sukcesywnie  będzie

postępowało się z dalszymi pracami. Odnośnie drugiego pytania dotyczącego zakładania instalacji

światłowodowej Pani Burmistrz powiedziała, że udzieli odpowiedzi na piśmie ponieważ w dniu

jutrzejszym ma spotkanie  z  Prezesem ASTA-NET,  a  gmina  obecnie  nie  posiada  informacji  jak

będzie  realizowane  rozszerzone  zadanie  oraz  w  jakim  terminie.  Kończąc  Pani  Burmistrz

powiedziała, że prześle się pozyskane informacje dla radnych drogą maliową. 

Radny, Pan Stefan Rymer powiedział, że opuszczenie obrad prze Państwa Sołtysów podyktowane

było uczestnictwem w szkoleniu, które odbywa się w dniu dzisiejszym w Gromadnie.   

Radny, Pan Zbigniew Piotrowski powiedział,  że jest  takie  powiedzenie do trzech razy sztuka

i w związku z tym po raz trzeci zgłasza interpelacje dotyczącą postawienia wiaty przystankowej
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na peronie w Osieku nad Notecią. Wyjaśniając radny dodał, że  przedmiotowa wiata do tej pory nie

została postawiona, a mieszkańcy dojeżdżający do pracy w kierunku Piły czy Bydgoszczy podczas

złej  pogody  nie  mają  gdzie  się  schować  ponieważ  dworzec  jest  zamknięty.  Kończąc  radny

powiedział, że po drugim wystosowanym piśmie pokazała się iskierka w tunelu i w związku z tym

prosi aby jeszcze raz takie pismo wystosować ponieważ nic w tym kierunku się nie dzieje, a chwalą

się nowymi pociągami lecz wiaty za trzy tysiące nie są w stanie postawić. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  ze  względu  na  to,  iż  po

ostatnim piśmie nie było żadnych informacji z PKP to w poniedziałek zostało wystosowane pismo

do  zarządu  czy  takie  środki  zostały  zabezpieczone  w  budżecie  na  2016  rok  lub  czy  będą

wygospodarowane jeszcze pod koniec roku z roku 2015. Kontynuując Pani Burmistrz powiedziała,

że PKP wyraziło wolę aby taką wiatę postawić i w związku z tym wystosowano pismo z pytaniem

o termin realizacji zadania i po otrzymaniu odpowiedzi będzie wiadomo jak dalej postępować. 

Radny,  Pan Grzegorz Ozimina powiedział,  że  prosi  o  dokonanie  przeglądu oświetlenia  ulicy

Wierzbowej ponieważ zgłaszano iż nie pali się kilka lamp. Następnie radny poprosił o informacje

dotyczące  sytuacji  budowy  PSZOK-u  na  ulicy  Pod  Czubatką.  Kończąc  radny  powiedział,

że  chciałby  powtórzyć  interpelację  dotyczącą  naprawy  schodów  przy  ulicy  Bydgoskiej,  przy

wejściu na osiedle, które znajduje się przed biurem pracy oraz dziur w chodniku. Wyjaśniając radny

powiedział, że dostał odpowiedź iż nie ma środków w budżecie lecz jak przyjdzie śnieg to będzie

już za późno i mogą nastąpić wypadki, a przydałaby się chociażby częściowa naprawa. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  jeżeli  chodzi  o  przegląd

oświetlenia oraz ulicę Bydgoską to rozezna daną sytuację oraz w miarę możliwości finansowych

będzie  dokonana naprawa ponieważ występuje  wątpliwość  czy część  gruntów,  na  których leży

chodnik nie należy do spółdzielni. Natomiast jeżeli nie to podejdzie się do tematu kiedy będzie

posiadało  się  środki  finansowe  w budżecie  ponieważ  jak  wiadomo  jest  koniec  roku  i  w  tym

momencie środki są bardzo ograniczone. Odnośnie ulicy Pod Czubatką i budowy PSZOK-u Pani

Burmistrz powiedziała, że nie była na ostatnim zebraniu Związku Międzygminnego ale uczestniczył

radny  Jasik,  który  może  potwierdzić  iż  lokalizacja  PSZOK-u  jest  przy  ulicy  Pod  Czubatką.

Natomiast zostaną przeznaczone dodatkowe środki na lokalizację nowych PSZOK-ów i obecnie

Związek  Międzygminny  mówi  już  o  budowie  12  PSZOK-ów,  a  na  dzień  dzisiejszy  jest  etap

projektowania.  

Radny, Pan Piotr Radwański powiedział, że najlepiej byłoby aby Pani Burmistrz wytłumaczyła

ile takich PSZOK-ów ma być ponieważ z tego co wiadomo to każda gmina ma mieć swój odrębny,

a nie tak jak było mówione. Kontynuując radny powiedział, że mieszkańcy myślą iż z pięciu gmin

będą  wożone śmieci do Wyrzyska i dlatego warto powiedzieć, że nie z  pięciu gmin lecz tylko
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z  jednej.  Następnie  radny  powiedział,  że  mieszkańcy  na  zebraniu  wiejskim  zgłaszali  wniosek

o postawienie wiaty na Bielawach, a dowiadywał się w urzędzie iż nie ma tysiąca złotych na taką

wiatę kiedy idzie zima. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że w tym roku nie ma pieniędzy

w budżecie na zakup nowych wiat ale w przyszłym roku taka inwestycja zostanie uwzględniona

i już na samym początku roku będą poczynione starania aby zadanie wykonać. Kontynuując Pani

Burmistrz  powiedziała,  że  będzie  stawiało  się  nową  wiatę  w  Osieku  nad  Notecią  ponieważ

mieszkańcy  Osieka  zgłaszali  temat  iż  ta,  która  powstała  jest  zbyt  mała.  Poczynione  zostało

rozeznanie i Pani Inspektor zajmuje się tym tematem. W związku z tym wymieni się w Osieku

i  postawi  się  tam  gdzie  mówił  radny  ponieważ  taka  konieczność  występuje  ale  należy

na  to  poczekać  do  początku roku,  do  nowego budżetu.  Odnośnie  pierwszej  sprawy dotyczącej

PSZOK-u Pani Burmistrz powiedziała, że rzeczywiście w każdej gminie ma powstać taki lokalny

punkt  odbioru  odpadów  i  w  związku  z  tym  co  tak  bardzo  przerażało  mieszkańców  odnośnie

zwożenia odpadów z kilku gmin nie będzie to tak duże jak się mówiło. Pan radny uczestniczył

również w spotkaniu i wie, że PSZOK jest to miejsce bardzo ekologiczne, zadbane oraz bezpieczne

dla ludzi jak i środowiska. 

Ad. 13   Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządów Osiedli.

Sołtys  Żuławki,  Pan  Franciszek  Stachurski powiedział,  że  na  Żuławce  przy  posesji  nr  17

znajduje się suche drzewo z pochyłem 20% w kierunku drogi oraz drutów. Sołtys dodał, że aby

usunąć dane drzewo to musi przyjechać dźwig ponieważ znajdują się tam druty. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że przyśle jutro Pana Kamera aby

przyjrzał się danej sytuacji ponieważ musi zostać wydana decyzja oraz wszczęta cała procedura. 

Sołtys Żelazna, Pan Mateusz Jaremko zapytał, czy znany jest termin realizacji przedsięwzięcia

z funduszu sołeckiego, dotyczącego utwardzenia na boisku sportowym ponieważ dotychczasowe

informacje są już nieaktualne od sierpnia. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że odpowie jutro ponieważ nie

ma Pana Kierownika, który zajmował się wspomnianym tematem lecz nie doprecyzował terminu. 

Zastępca  Przewodniczącego  Zarządu  Osiedla  Nr  2,  Pan  Antoni  Włoszczyk powiedział,

że  w  imieniu  przewodniczącego,  własnym  oraz  wszystkich  członków  danego  okręgu  chciałby

podziękować  za  realizację  naprawy chodnika  przy  ulicy  Polnej  ponieważ  najprawdopodobniej

w  dniu  dzisiejszym  zakończą  się  prace,  aż  od  krzyża  w  kierunku  mostu.  Następnie  Pan  A.

Włoszczyk powiedział, że chciałby się przypomnieć w kwestii przycięcia koron drzew na osiedlu

w  celu  odsłonięcia  lamp  oświetleniowych,  a  razem  z  Panią  Kierownik  dokonywał  przeglądu
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wszystkich   drzew  i  czekają  cierpliwie  na  realizację.  Kończąc  Pan  A.  Włoszczyk  powiedział,

że należy dokonać wymiany wszystkich starych szaf energetycznych na osiedlu ponieważ są w nich

dziury, do których może wejść małe dziecko. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że odnośnie szaf energetycznych

to  powyższe  informacje  zostaną  zgłoszone  do  Enei.  Kontynuując  Pani  Burmistrz  powiedziała,

że odnośnie przycinki drzew to pracownicy byli,  oglądali  lecz finanse nie pozwalają na to aby

w  obecnym  roku  zadanie  wykonać.  Na  samym  początku  przyszłego  roku  sprawa  zostanie

załatwiona  ale  nie  zapomniało  się  o  wykonaniu  zadania  lecz  brakuje  środków  na  realizację

i  początek  roku  należy  do  Osiedla  Nr  2  oraz  przycięcia  drzew.  Kończąc  Pani  Burmistrz

powiedziała, że naprawa chodnika przy ulicy Polnej leżała w gestii powiatu ale udaje się świetnie

współpracować  z  powiatem  oraz  realizować  zadania,  a  odzew  na  zgłoszenia  jest  prawie

natychmiastowy.  

Ad. 14   Wolne głosy i wnioski.

Radny,  Pan  Piotr  Kuna powiedział,  że  pilski  szpital  załapał  kontrakt  na  profilaktyczne

wykrywanie nowotworów. Wyjaśniając radny powiedział, że była u niego Pani, która kontaktował

się z Sołtysami odnośnie przedmiotowej sprawy, która potwierdzona została w rozmowie z Panem

Starostą.  Kontynuując  radny  powiedział,  że  aby  szpital  otrzymał  kontrakt  z  NFZ-tu  musi

przedstawić  zapotrzebowanie  na  takie  badania.  W  związku  z  tym  ludność  z  danego  terenu

musiałaby  powypełniać  ankiety  z  wnioskiem o  pozwoleniu  na  przetwarzanie  przez  szpital  ich

danych osobowych. Kończąc radny powiedział,  że warto byłoby porozprowadzać ankiety,  które

są potwierdzone pismem od Pana Starosty. Należy jednak uprzedzić zarzuty, że jako radni wspiera

się  pilski  szpital,  a  nie  ten  miejscowy lecz  te  szpitale  powinny współpracować,  a  na  wyrzyski

obecnie nie przewiduje się takiego kontraktu. 

Przewodniczący  obrad,  Pan  Stefan  Rymer  powiedział,  że  Wojewoda  Wielkopolski  dnia  16

września  br.  przeprowadził  kontrolę  problemową  wykonywania  zadań  obronnych.  Przedmiot

kontroli został bardzo szczegółowo zawarty  w dokumencie, który został przesłany również do rady.

Kontynuując Przewodniczący Rady powiedział, że nie ustalono nieprawidłowości wymagających

wydania  zaleceń  pokontrolnych.  Natomiast  przedstawioną  dokumentację  spraw  obronnych

opracowano  na  wysokim  poziomie  merytorycznym.  W związku  z  tym  Przewodniczący  Rady

powiedział,  że  miło  takie  pisma  otrzymywać  ponieważ  świadczą  o  tym,  iż  burmistrz  spełnia

w pełnym zakresie postawione zadania i dlatego należą się podziękowania dla osób, które zajmują

się powyższą tematyką. Kończąc radny powiedział, że wszyscy otrzymali zaproszenia dotyczące

obchodów 98 rocznicy Święta Niepodległości, na które bardzo serdecznie się zaprasza i zachęca
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do wzięcia udziału zarówno 10 listopada w uroczystej akademii jak i 11 listopada w uroczystej

Mszy Świętej.

Ad. 15  Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych za rok 2014:

1) informacja  Burmistrza  o  złożonych  oświadczeniach  przez:  skarbnika  gminy,

sekretarza,  kierowników  jednostek  organizacyjnych  gminy,  osoby  zarządzające  gminnymi

osobami prawnymi oraz osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu burmistrza,  

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że zgodnie z dyspozycją art. 24 h

ust. 6 i 8 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym dokonała analizy oświadczeń

majątkowych złożonych przez zastępcę burmistrza, skarbnika, sekretarza, kierowników jednostek

organizacyjnych gminy, osoby zarządzające gminnymi osobami prawnymi (spółkami) oraz osoby

wydające decyzje administracyjne w imieniu burmistrza.  W 2015 roku do burmistrza wyrzyska

wpłynęły łącznie 32 oświadczenia majątkowe z tego 28 oświadczeń złożonych wg stanu na dzień

31.12.2014 r., 2 oświadczenia złożone w związku z prowadzeniem stanowiska dyrektora szkoły, 1

oświadczenie złożone w związku z zatrudnieniem na stanowisku dyrektora jednostki organizacyjnej

gminy  oraz  1  oświadczenie  w  związku  z  zakończeniem  pełnienia  funkcji  dyrektora  szkoły.

Każdorazowo jeden egzemplarz oświadczenia majątkowego przekazano do urzędu skarbowego,

właściwego  ze  względu  na  miejsce  zamieszkania  osoby  składającej  oświadczenie.  Wobec

powyższego przekazano 27 egz. oświadczeń do Urzędu Skarbowego w Pile i jedno oświadczenia

do Urzędu Skarbowego w Złotowie. Zawarte w oświadczeniach majątkowych informacje jawne,

o których mowa w ustawie z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej, zostały

niezwłocznie udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej, prowadzonym przez Urząd Miejski

w Wyrzysku.  Kontynuując  Pani  Burmistrz  powiedziała,  że dokonała analizy danych zawartych

w oświadczeniach majątkowych, w porównaniu z danymi zawartymi w zeznaniach podatkowych

PIT za rok podatkowy 2014, a także z zapisami w oświadczeniach majątkowych u wymienionych

osób  z  roku  poprzedniego.  W  związku  z  tym  stwierdzono,  że  wszystkie  osoby  obowiązane

do  złożenia  oświadczeń  majątkowych  złożyły  je  w  terminie,  tj.  do  dnia  30  kwietnia  2015  r.

w odniesieniu do oświadczeń za rok 2014 lub w terminie 30 dni od dnia zatrudnienia lub powołania

na  stanowisko,  bądź  na dzień rozwiązania  stosunku pracy.  Do oświadczeń majątkowych,  które

złożono do dnia 30 kwietnia  2015 roku załączone zostały wymagane zeznania podatkowe PIT

za  rok  2014,  złożone  w  urzędzie  skarbowym.  Większość  złożonych  oświadczeń  majątkowych

zawierała niezbędne informacje, o którym mowa w art. 24 h ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku

o  samorządzie  gminnym,  a  w  wyniku  analizy  stwierdzono  drobne  nieprawidłowości  u  dwóch

pracowników urzędu polegające na braku wymaganych danych lub występie różnic w stosunku
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do  danych  wskazanych  w  oświadczeniach  z  roku  poprzedniego.  Kończąc  Pani  Burmistrz

powiedziała,  że  biorąc  pod  uwagę  charakter  stwierdzonych  niedoskonałości  nie  występowała

do  dyrektora  urzędu  kontroli  skarbowej  z  wnioskiem  o  kontrolę  złożonych  oświadczeń

majątkowych. 

2) informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  dot.  oświadczeń

majątkowych radnych,

Przewodniczący rady powiedział,  że  stosownie  do  art.  24  h  ust.  3  i  4  ustawy o  samorządzie

gminnym radni składają pierwsze oświadczenia majątkowe w terminie 30 dni od dnia złożenia

ślubowania.  Kolejne  oświadczenie  radni  składają  co  roku  do  dnia  30  kwietnia,  według  stanu

na dzień 31 grudnia  roku poprzedniego w 2 egzemplarzach  wraz z kopią osiągniętego dochodu

w roku  podatkowym,  tzw.  PIT,  z  tego  jeden  egzemplarz  oświadczenia  przekazano  do  Urzędu

Skarbowego w Pile pismem Nr OR. 0043.3.2015 z dnia 3 czerwca 2015 r.  Natomiast oświadczenie

Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  przesłane  zostało  zgodnie  z  właściwością  Wojewodzie

Wielkopolskiemu pismem Nr OR.0043.2.2015 z dnia 22 kwietnia 2015 r.

W myśl  art.  24 h ust.  8  ustawy o samorządzie gminnym, podmiot  dokonujący analizy danych

zawartych w oświadczeniach jest uprawniony do porównania treści analizowanego oświadczenia

majątkowego z danymi zawartymi w informacjach o dochodach osiągniętych w roku podatkowym

2014, tj. załączonym PIT oraz treścią oświadczeń majątkowych z roku poprzedniego.

Do oświadczeń majątkowych, które złożono do dnia 30 kwietnia 2015 roku załączone zostały przez

14 radnych wymagane zeznania  podatkowe PIT za  rok  2014,  złożone w urzędzie  skarbowym.

Natomiast  jeden  radny  przy  złożonym  oświadczeniu  majątkowym  nie  załączył  wymaganego

zeznania podatkowego PIT za 2014 rok. 

Podmiot  dokonujący analizy,  zgodnie  z  art.  24h  ust.  12  cyt.  wyżej  ustawy w terminie  do  30

października każdego roku przedstawia Radzie informację o osobach, które nie złożyły oświadczeń

majątkowych lub złożyły je po terminie. Dokonując analizy oświadczeń pod tym kątem, stwierdza

się, że na stan ustawowy 15 radnych, oświadczenia majątkowe w terminie złożyli wszyscy radni

oraz o nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych wraz z

ich opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia.

Analizując oświadczenia pod kątem powyższego kryterium, stwierdzono, że złożone 14 oświadczeń

majątkowych  sporządzono  w  sposób  kompletny  i  staranny,  w  których  zgodnie  z  wymogami

wypełniono wszystkie pozycje wraz z  informacjami, o których mowa  w art. 24h ust. 1 ustawy

o samorządzie gminnym z określeniem przynależności poszczególnych składników majątkowych,

dochodów  i  zobowiązań  do  majątku  odrębnego  i  majątku  objętego  małżeńską  wspólnością
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majątkową.

Drobne  niedokładności stwierdzono w oświadczeniach 3 radnych, gdzie u jednego radnego nie

było możliwości porównania danych zawartych w oświadczeniu z danymi zawartymi w zeznaniu

podatkowym PIT za rok 2014. 

Biorąc pod uwagę charakter stwierdzonych niedokładności, Przewodniczący Rady nie występował

do  dyrektora  urzędu  kontroli  skarbowej  z  wnioskiem  o  kontrolę  złożonych  oświadczeń

majątkowych.

3) informacja  Wojewody  Wielkopolskiego  dot.  złożonych  oświadczeń  przez

Burmistrza i Przewodniczącego Rady,

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który poinformował, że pismem z dnia 13.10.2015 r. nr Nr KN-

V.414.202.2015.1 poinformowano  Radę  Miejską  w  Wyrzysku,  że  Burmistrz,  Pani  Bogusława

Jagodzińska  złożyła  swoje  oświadczenie  majątkowe  w  terminie  i  nie  stwierdzono  w  nim

nieprawidłowości. Przewodniczący Rady, Pan Stefan Rymer złożył swoje oświadczenie majątkowe

w terminie i do drugiego oświadczenia złożonego według stanu na dzień 31 grudnia 2014 r. nie

dołączono zeznania o wysokości dochodu w roku podatkowym.

4) informacja  Naczelnika  Urzędu  Skarbowego  w  Pile  i  Złotowie  dot.  oświadczeń

majątkowych za  2014 rok złożonych Burmistrzowi  oraz  Przewodniczącemu Rady –  część

niejawna sesji zgodnie z § 28 Statutu Gminy Wyrzysk, w związku z art. 294 § 4 ustawy z dnia

29 sierpnia 1997 r. - Ordynacja podatkowa (Dz.U. z 2015 r., poz. 613).  

W związku z faktem, iż informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego posiada klauzulę „tajemnica

skarbowa” sesja w cyt. punkcie nie była nagrywana.

Ad. 16 Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad o godzinie 16:50 Przewodniczący

Rady zamknął XII sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku dziękując wszystkim obecnym za udział.

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu, na podstawie zapisu magnetofonowego.

Protokół sporządziła:
Dagmara Pinkowska
podinsp. ds. obsługi rady gminy

Przewodniczący rady

   (-) Stefan Rymer
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